
BIATORBÁGY Város Képviselő-testülete 
Városfejlesztési Bizottsága 
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Iktatószám: MO/890-2/2024. Ügyintéző: Scheirich Boglárka 

JEGYZŐKÖNYV 

Készült: Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testületének Városfejlesztési Bizottsága 
2024. október 24-én, csütörtökön, 15°0 órai kezdettel a Városháza nagy termében 
megtartott üléséről. 

Jelen vannak: 

• Tótpál Judit
• Határ Ágnes
• Repcsik Dávid
• DobiJános
• Lehel Péter
• Pintér János
• Szeghi Gábor
• Tüske Emil
• Mező Judit
• Mester László
• Szabados Ágnes
• Kiss Ádám
• Miklós Krisztina
• Molnár János
• Lóth Gyula

elnök 
tag 
tag 
tag 
tag 
tag 
tag 
alpolgármester 
műszaki osztályvezető 
kommunikációs referens 
kommunikációs referens 
kabinet vezető 
szervezési osztályvezető 
városgondnokság vezető 

• Nánási-Kézdy Tamás képviselő 
• dr. Barnáné Károsi Klára főépítész
• dr. Mitró Noémi adóügyi osztályvezető 
• Som Tamás rendészeti csoportvezető 
• Loszmann Levente képviselő 
• Regös Zoltánné Gólyafészek Bölcsőde intézményvezető 
• Scheirich Boglárka jegyzőkönyvvezető 

Tótpál Judit: Szeretettel köszöntötte a megjelenteket és megállapította, hogy a bizottság 7 
fő taggal határozatképes, az ülést 15 órakor megnyitotta. A jegyzőkönyv hitelesítését Határ 
Ágnes vállalta el. Ezután javaslatot tesz a napirendre, a meghívóval megegyezően. 

Szavazás: 
A bizottság 7 igen szavazattal (7 fő bizottsági tag volt jelen a szavazásnál) a következő 
napirendet fogadja el. 
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Napirend: 

1. Biatorbágy Város Önkormányzata Képviselő-testülete munkatervéről (november- 

december)

2. A Városfejlesztési Bizottság munkatervéről (november-december)

3. A Környezetvédelmi Programról

4. A „Némó-tó" kotrása és a vízfolyás bevezető torkolatának kiépítéséről

5. A Kerekdomb utca ivóvíz törzsvezeték létesítéséről

6. A Biatorbágy 3619/1 hrsz. -ú ingatlan belterületbe vonásáról

7. A Biatorbágy 6714 hrsz. -ú ingatlan belterületbe vonásáról

8. A 946 hrsz.-ú ingatlan felajánlásáról

9. A Biatorbágy 1910 hrsz.-ú ingatlan területvásárlásáról

10. A Kommunikációs felmérésről

11. Az egynapos sebészetről

12. Az önkormányzati belterületi utak karbantartására szánt keretösszeg 

megemeléséről

13. „Multifunkcionális munkagépek, valamint azok tartozékainak beszerzése” tárgyban 
indítandó közbeszerzési eljárás előkészítéséről - Multifunkcionális gépek 
beszerzéséről

14. Kosárlabda csarnok építésével kapcsolatos vizsgálóbizottság létrehozásáról

1. Biatorbágy Város Önkormányzata Képviselő-testülete munkatervéről (november
december) 

Tótpál Judit: Elmondta, hogy az első napirendi pont Biatorbágy Város Önkormányzata 
Képviselő-testületének a munkatervéről szól. Ez jelen esetben a november-decemberi 
munkatervet jelenti Személy szerinti véleménye, hogy nagyon fontos dolog, hogy mivel 
foglalkozik a Képviselő-testület és a bizottságok novemberben, de az igazán hangsúlyos 
munka, amit elő lehet rendesen készíteni, az januárban fog kezdődni. Ennek ismeretében 
szavazásra bocsátja az önkormányzat novemberi munkatervével kapcsolatos 
előterjesztést. Azzal a módosítással, hogy vegyék ki a Biatorbágyi Családsegítő és 
Gyermekjóléti Szolgálat 2025. évi munkatervének jóváhagyásáról napirendi pontot a 
napirendi javaslatból. 

Szavazás: A bizottság 7 igen, azaz egyhangú szavazás mellett (7 fő bizottsági tag volt jelen 
az ülésen) az alábbi határozatot hozza: 

Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

Városfejlesztési Bizottsága 

1/2024. (X. 24.) határozata 

Biatorbágy Város Önkormányzata Képviselő-testülete munkatervéről (november
december) 
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hiszen egy folyamatban lévő közbeszerzés zajlik a munka elvégzésére, illetve egyéb 
városüzemeltetési feladatok ellátásában is nagyon nagy segítség lehet. Az üzemeltetéshez 
tartozó körülménybe beletartozik a terület, ahol lehet tárolni a gépeket, a sofőr, aki vezeti. 

Tótpál Judit: Szavazásra teszi fel a határozati javaslatot. 

Szavazás: A bizottság 7 igen, azaz egyhangú szavazás mellett (7 fő bizottsági tag volt jelen 

az ülésen) az alábbi határozatot hozza: 

Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

Városfejlesztési Bizottsága 

12/2024. (X.24.) határozata 

„Multifunkcionális munkagépek, valamint azok tartozékainak beszerzése” 
tárgyban indítandó közbeszerzési eljárás előkészítéséről

Multifunkcionális gépek beszerzéséről 

Biatorbágy Város Képviselő-testületének Városfejlesztési Bizottsága megtárgyalta a 

„Multifunkcionális munkagépek, valamint azok tartozékainak beszerzése" tárgyban 

indítandó közbeszerzési eljárás előkészítéséről szóló előterjesztést és úgy dönt, hogy 

felkéri a polgármestert a közbeszerzési eljárás előkészítéséhez szükséges feladatok 

elvégzésére, dokumentumok aláírására. 

14. Kosárlabda csarnok építésével kapcsolatos vizsgálóbizottság létrehozásáról

Tótpál Judit: Ez a napirendi pont, a Kosárlabda csarnokhoz kapcsolódik. A Biai alközpontban 
a Sándor Kastély műemlék-együttesének a háta mögött, a Rákóczi utca felől készült egy terv 
a kosárlabda csarnokról. Azt is tudják, hogy ez a műemlék kastély épület évtizedek óta 

iskolaként működik az egyik oldala, a másik oldala pedig a Termelőszövetkezetnek volt a 
telephelye. Miután a Termelőszövetkezet elhagyta ezt a fél épületet, sokáig üresen állt, illetve 
ilyen kisebb cégek telephelyeként működött, majd a város tulajdonába került és iskolaként 
felújíttatta, építészeti minőséget képvisel ennek az épület félnek a felújítása, bővítése. Egyrészt 
az iskolához kötelezően tartozó tornaterem bővítésével, másrészt menza és egyéb fejlesztő 
helyiségeket tartalmazó épületszárnyat tartalmazott az eredeti koncepció. Nyolc évvel ezelőtt 
Biatorbágynak egyetlenegy tornacsarnoka sem volt. A TAO támogatással sportcsarnokként 
valósulna meg. A városnak rengeteg pénze áll ebben a projektben, az eredmény nem látszik, 
történtek jogi lépések a kivitelező felé. Tervek, megosztások, visszarendeződések. Ennek a 
helyzetnek a felderítésére lenne kijelölve vizsgáló bizottság, még mielőtt bármi történne ebben 
az ügyben, áttekintené a rendelkezésre álló terveket, iratokat, felderítené a helyzetet, hogy 
egy világos képet kapjanak arról, hogy pontosan mi történt eddig, hogy most ebben a 
pillanatban mi a helyzet. Ennek a vizsgáló bizottságnak az összetételére a határozati 

javaslatban szerepel négy képviselővel álljon föl a vizsgálóbizottság. Javasolja Lehel Pétert 
mint külső képviselő vizsgáló bizottsági tagot. 

Lehel Péter: Üdvözöl mindenkit. Végzettsége közlekedésmérnök. Ebben is dolgozott 5 évig 
egy tervező-tanácsadó cégnél. Utóbbi másfél évben az építőiparban dolgozott egy útépítő 
cégnél, ezen belül a hídépítésben. Kivitelezéssel foglalkozik, illetve a kivitelezésnek az 
előkészítésével. Azt gondolja, hogy kellő rálátása van az építőipari folyamatokra. Elfogadja a 
felkérést. 
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